

Hf. Birkevang bestyrelsesmøde

5. marts 2018

Medlem	Tilstede	Afbud
Dorte	x	
Michael	x	
John	x	
Beth	x	
Steffen	x	
Mette	x	
Christina	x	
Søren	x	
Lone		x

Punkt 1	Titel: Status fællesområde (udgår)
<u>Sagsfremstilling,</u>	
<u>Beslutning</u>	
<i>Ansvarlig:</i>	<i>Dato:</i>

Punkt 2	Titel: Vejbelysning Hf. Birkevang
<u>Sagsfremstilling:</u> Vi skal huske indsigelse senest 31.03.18	
<u>Beslutning</u> Dorte og Steffen skriver indsigelse inden 31.3.2018	
<i>Ansvarlig:</i> Dorte , Steffen <i>Dato:</i> snarest	

Punkt 3	Indkaldelse generalforsamling
a) Det regnskab der er udsendt med indkaldelsen er ikke underskrevet af revisorerne, dette er en fejl. b) Datoen for sommerfest er forkert, skal rykkes en uge frem til 18.08.18 c) praktik, referenter, dirigenter m.v. d) beretning.	
<u>Beslutning</u> Mette kopierer regnskaber og vi udleverer kopierne ved indgangen til GF. Posterne til forslagene er i orden. Søren sørger for at tage referater fra hele året med. Mette sørger for stemmesedler. Dorte holder formøde med dirigenterne. Beth: Nye medlemmer til velkomsten. <i>Ansvarlig:</i> <i>Dato:</i>	

Hf. Birkevang bestyrelsesmøde

5. marts 2018

Punkt 4	Titel: Henvendelse fra medlemmer
<u>Sagsfremstilling:</u> Vi har fået brev fra Inger nr.46 vedrørende opgravning ud for parcel nr. 46 i forbindelse med reparation af vandlås.	
<u>Beslutning</u>	
Dorte skriver til Inger.	
<i>Ansvarlig:</i>	<i>Dato: snarest</i>

Punkt 5	Titel:Fiberovergravning
<u>Sagsfremstilling:</u> Fibernettet skal repareres hurtigst muligt.	
<u>Beslutning</u> Dorte tager kontakt til fiberudvalget, så processen bliver sat i gang.	
<i>Ansvarlig:</i> Dorte	<i>Dato:</i> hurtigst muligt

Punkt 6	Eventuelt
Sagsfremstilling	
Vi skal finde dato for velkomstmøde med Rikke og Svend	
Rikke og Svend i nr 48 har købt parcel nr 33. De har søgt og fået tilladelse til at bygge nyt hus, de har fået dispensation til at eje to parceller i 2 år. Bestyrelsen holder møde med Rikke og Svend og hører om deres planer. Vi foreslår møde mandag den 19.3 kl 19.	